

Air France-KLM announces the closing of bookbuilding on its offering of undated deeply subordinated bonds convertible into new shares and/or exchangeable for existing shares for a nominal amount of approximately EUR300m

Paris, 16 November 2022

Air France-KLM announces the closing of bookbuilding on its offering of undated deeply subordinated bonds convertible into new shares and/or exchangeable for existing shares for a nominal amount of approximately EUR300m.

Air France-KLM (the "Company") has closed the books on the offering of undated deeply subordinated bonds convertible into new shares and/or exchangeable for existing shares (the "Bonds"), for a nominal amount of approximately EUR 300 million within the limits of a maximum number of 200 million underlying shares by way of a placement to qualified investors only (the "Offering").

The Bonds are expected to price within the marketing range both in terms of coupon and conversion/exchange premium as per the press release on the launch of the offering published today. The books for the offering have been closed and the Joint Bookrunners have received demands indications well above EUR 300 million. The Offering is expected to have a nominal amount of approximately EUR 300 million. The reference share price will be equal to the volume-weighted average trading price (VWAP) of Air France-KLM's shares on the regulated market of Euronext in Paris ("Euronext Paris") as from the opening of trading today until the close of trading today. The final terms of the Offering including the reference share price and conversion/exchange price will be communicated post market close.

CMA CGM who holds 9.0% of Air France-KLM has placed an order pro-rata to its current shareholding.

The settlement and delivery of the Bonds is expected to take place on 23 November 2022 (the "Issue Date").

Deutsche Bank Aktiengesellschaft, HSBC Continental Europe and Natixis are acting as structuring banks and as joint global coordinators of the Offering (the "Structuring Banks" and the "Joint Global Coordinators"). Crédit Agricole Corporate and Investment Bank is acting as co-global coordinator (the "Co-Global Coordinator"), and together with the Joint Global Coordinators and with Société Générale as joint bookrunners (the "Joint Bookrunners").

Public information

The Offering of the Bonds is not subject to a prospectus approved by the French Financial Markets Authority (*Autorité des marchés financiers*) (the "AMF"). This press release does not constitute or form part of any offer or solicitation to purchase or subscribe for or to sell securities.

Detailed information on Air France-KLM, including its business, results, prospects and related risk factors are described in the Company's universal registration document filed with the AMF on April 4th, 2022 under number D.22-0236 (the "URD") as supplemented by an amendment to the URD filed with the AMF on May 24th, 2022, which are available together with all the press releases of the Company, the half-year financial report of the Company for the six-month period ended 30 June 2022, and the press release for the three-month period ended 30 September 2022 on the Company's website (www.airfranceklm.com).

Investor Relations

Frederic Kahane

frkahane@airfranceklm.com

Michiel Klinkers

Michiel.klinkers@airfranceklm.com

Press

+33 1 41 56 56 00

Mail.mediarelations@airfranceklm.com

Website: www.airfranceklm.com

IMPORTANT NOTICE

This press release may not be released, published or distributed, directly or indirectly, to U.S. Persons or in or into the United States of America, Australia, Canada or Japan. The distribution of this press release may be restricted by law in certain jurisdictions and persons into whose possession any document or other information referred to herein comes, should inform themselves about and observe any such restriction. Any failure to comply with these restrictions may constitute a violation of the securities laws of any such jurisdiction.

No communication or information relating to the offering of the Bonds or the Repurchase may be transmitted to the public in a country where there is a registration obligation or where an approval is required. No action has been or will be taken in any country in which such registration or approval would be required. The issuance by the Company or the subscription of the Bonds may be subject to legal and regulatory restrictions in certain jurisdictions; none of Air France-KLM and the Joint Global Coordinators and Joint Bookrunners do not assume any liability in connection with the breach by any person of such restrictions.

*This press release is an advertisement and not a prospectus within the meaning of Regulation (EU) 2017/1129 (the "**Prospectus Regulation**") and of Regulation (EU) 2017/1129 as it forms part of the United Kingdom domestic law by virtue of the European Union (Withdrawal) Act 2018 (the "**UK Prospectus Regulation**"). This press release is not an offer to the public other than to qualified investors, or an offer to subscribe or designed to solicit interest for purposes of an offer to the public other than to qualified investors in any jurisdiction, including France.*

The Bonds have been and will be offered only by way of an offering in France and outside France (excluding the United States of America,

Australia, Canada, Japan and any other jurisdiction where a registration process or an approval would be required by applicable laws and regulations), solely to qualified investors as defined in article 2 point (e) of the Prospectus Regulation and in accordance with Article L. 411-2, 1° of the French Monetary and Financial Code (Code monétaire et financier) and article 2 of the UK Prospectus Regulation. There will be no public offering in any country (including France) in connection with the Bonds, other than to qualified investors. This press release does not constitute a recommendation concerning the issue of the Bonds. The value of the Bonds and the shares of Air France-KLM can decrease as well as increase. Potential investors should consult a professional adviser as to the suitability of the Bonds for the person concerned.

Prohibition of sales to European Economic Area retail investors

No action has been undertaken or will be undertaken to make available any Bonds to any retail investor in the European Economic Area. For the purposes of this provision:

- a. the expression **"retail investor"** means a person who is one (or more) of the following:
 - i. a retail client as defined in point (11) of Article 4(1) of Directive 2014/65/EU (as amended, **"MiFID II"**); or
 - ii. a customer within the meaning of Directive (EU) 2016/97, as amended, where that customer would not qualify as a professional client as defined in point (10) of Article 4(1) of MiFID II; or
 - iii. not a **"qualified investor"** as defined in the Prospectus Regulation; and
- b. the expression **"offer"** includes the communication in any form and by any means of sufficient information on the terms of the offer and the Bonds to be offered so as to enable an investor to decide to purchase or subscribe the Bonds.

Consequently, no key information document required by Regulation (EU) No 1286/2014 (as amended, the **"PRIIPs Regulation"**) for offering or selling the Bonds or otherwise making them available to retail investors in the European Economic Area has been prepared and therefore offering or selling the Bonds or otherwise making them available to any retail investor in the European Economic Area may be unlawful under the PRIIPs Regulation.

Prohibition of sales to UK retail Investors

No action has been undertaken or will be undertaken to make available any Bonds to any retail investor in the United Kingdom (**"UK"**). For the purposes of this press release:

- a. the expression **"retail investor"** means a person who is one (or more) of the following:
 - i. a retail client, as defined in point (8) of Article 2 of Regulation (EU) No 2017/565 as it forms part of domestic law by virtue of the European Union (Withdrawal) Act 2018 (**"EUWA"**); or
 - ii. a customer within the meaning of the provisions of the FSMA and any rules or regulations made under the FSMA to implement Directive (EU) 2016/97, where that customer would not qualify as a professional client, as defined in point (8) of Article 2(1) of Regulation (EU) No 600/2014 as it forms part of domestic law by virtue of the EUWA; or
 - iii. not a qualified investor as defined in Article 2 of the UK Prospectus Regulation; and
- b. the expression an **"offer"** includes the communication in any form and by any means of sufficient information on the terms of the offer and the Bonds to be offered so as to enable an investor to decide to purchase or subscribe for the Bonds.

Consequently no key information document required by Regulation (EU) No 1286/2014 as it forms part of domestic law by virtue of the EUWA (the **"UK PRIIPs Regulation"**) for offering or selling the Bonds or otherwise making them available to retail investors in the United Kingdom has been prepared and therefore offering or selling the Bonds or otherwise making them available to any retail investor in the United Kingdom may be unlawful under the UK PRIIPs Regulation.

MIFID II product governance / Professional investors and ECPs only target market – Solely for the purposes of each manufacturer's product approval process, the target market assessment in respect of the Bonds has led to the conclusion that: (i) the target market for the Bonds is eligible counterparties and professional clients, each as defined in MiFID II; and (ii) all channels for distribution of the Bonds to eligible counterparties and professional clients are appropriate. Any person subsequently offering, selling or recommending the Bonds (a **"distributor"**) should take into consideration the manufacturers' target market assessment; however, a distributor subject to MiFID II is responsible for undertaking its own target market assessment in respect of the Bonds (by either adopting or refining the manufacturers' target market assessment) and determining appropriate distribution channels.

France

The Bonds have not been and will not be offered or sold or cause to be offered or sold, directly or indirectly, to the public in France other than to qualified investors. Any offer or sale of the Bonds and distribution of any offering material relating to the Bonds have been and will be made in France only to qualified investors (investisseurs qualifiés), as defined in article 2 point (e) of the Prospectus Regulation, and in accordance with Article L.411-2 1° of the French Monetary and Financial Code (Code monétaire et financier).

United Kingdom

This press release is addressed and directed only (i) to persons located outside the United Kingdom, (ii) to investment professionals as defined in Article 19(5) of the Financial Services and Markets Act 2000 (Financial Promotion) Order 2005, as amended (the **"Order"**), (iii) to high net worth companies, and other persons to whom it may lawfully be communicated, falling within by Article 49(2) (a) to (d) of the Order

(the persons mentioned in paragraphs (i), (ii) and (iii) all deemed relevant persons (the “**Relevant Persons**”)). The Bonds and, as the case may be, the shares to be delivered upon exercise of the conversion rights (the “**Financial Instruments**”), are intended only for Relevant Persons and any invitation, offer or agreement related to the subscription, tender, or acquisition of the Financial Instruments may be addressed and/or concluded only with Relevant Persons. All persons other than Relevant Persons must abstain from using or relying on this document and all information contained therein.

This press release is not a prospectus which has been approved by the Financial Conduct Authority or any other United Kingdom regulatory authority for the purposes of Section 85 of the Financial Services and Markets Act 2000.

United States of America

This press release may not be released, published or distributed to U.S. Persons or in or into the United States (including its territories and possessions, any state of the United States and the District of Columbia). This press release does not constitute an offer or a solicitation of an offer of securities in the United States or to, or for the account or benefit of, U.S. Persons. The Bonds and the shares deliverable upon conversion or exchange of the Bonds described in this press release have not been, and will not be, registered under the U.S. Securities Act of 1933, as amended (the “**Securities Act**”), or the securities laws of any state of the United States, and such securities may not be offered, sold or otherwise transferred in the United States or to, or for the account or benefit of, U.S. persons absent registration under the Securities Act or pursuant to an available exemption from, or in a transaction not subject to, the registration requirements thereof and applicable state or local securities laws.

The securities of Air France-KLM have not been and will not be registered under the Securities Act and Air France-KLM does not intend to make a public offer of its securities in the United States or to U.S. Persons. Terms used in this paragraph have the meanings given to them by Regulation S under the Securities Act.

Australia, Canada and Japan

The Bonds may not and will not be offered, sold or purchased in Australia, Canada or Japan. The information contained in this press release does not constitute an offer of securities for sale in Australia, Canada or Japan.

The distribution of this press release in certain countries may constitute a breach of applicable law.

Attachment

- 1 [20221116 Air France-KLM announces the closing of bookbuilding on its offering of undated deeply subordinated bonds EN](#)



Clôture par Air France-KLM du livre d'ordres de l'offre d'obligations subordonnées de dernier rang à durée indéterminée, convertibles en actions nouvelles et/ou échangeables en actions existantes d'un montant d'environ 300 millions d'euros

Paris, le 16 novembre 2022

Air France-KLM annonce la clôture du livre d'ordres dans le cadre de son offre d'obligations subordonnées de dernier rang à durée indéterminée, convertibles en actions nouvelles et/ou échangeables en actions existantes d'un montant d'environ 300 millions d'euros.

Air France-KLM S.A. (la « Société ») a clôturé son livre d'ordres d'obligations subordonnées de dernier rang à durée indéterminée, convertibles en actions nouvelles et/ou échangeables en actions existantes (les « Obligations »), pour un montant nominal d'environ 300 millions d'euros dans les limites d'un nombre maximal de 200 millions d'actions sous-jacentes par le biais d'un placement auprès d'investisseurs qualifiés uniquement (l'« Offre »).

Le prix des Obligations devrait se situer dans la fourchette communiquée, tant en termes de coupon que de prime de conversion/échange, comme indiqué dans le communiqué de presse publié ce jour sur le lancement de l'offre. Les livres d'ordres de l'Offre ont été clôturés et les Teneurs de Livres Associés ont reçu des indications bien au-delà de 300 millions d'euros. Le cours de référence de l'action sera égal à la moyenne pondérée (VWAP) des cours de l'action d'Air France-KLM sur le marché réglementé d'Euronext à Paris (« Euronext Paris ») à partir de l'ouverture de la séance de bourse de ce jour et jusqu'à la clôture de la séance de bourse de ce jour. Les conditions finales de l'Offre, y compris le prix de l'action de référence et le prix de conversion/échange, seront communiquées après la clôture du marché.

CMA CGM qui détient 9.0% d'Air France-KLM a placé un ordre à hauteur de sa quote-part au capital de la Société.

Le règlement-livraison des Obligations devrait avoir lieu le 23 novembre 2022 (la « Date d'Emission »).

L'Emission est dirigée par Deutsche Bank Aktiengesellschaft, HSBC Continental Europe et Natixis agissant en qualité de banques structuratrices (les « Banques Structuratrices ») et en tant que coordinateurs globaux associés (les « Coordinateurs Globaux Associés »). Crédit Agricole Corporate and Investment Bank agit en qualité de co-coordonateur global (le « Co-Coordinateur Global »), et avec les Coordinateurs Globaux Associés et avec Société Générale, en qualité de teneurs de livre associés (les « Teneurs de Livre Associés »).

Information publique

L'offre des Obligations n'est pas soumise à un prospectus approuvé par l'Autorité des Marchés Financiers (l'« AMF »). Le présent communiqué ne constitue ni ne fait partie d'aucune offre ou sollicitation d'achat ou de souscription ou de vente de titres.

Des informations détaillées sur Air France-KLM, y compris son activité, ses résultats, ses perspectives et les facteurs de risque associés sont décrits dans le Document d'Enregistrement Universel de la Société déposé auprès de l'AMF le 4 avril 2022 sous le numéro D.22-0236 (le « Document d'Enregistrement Universel ») tel que complété par un amendement au Document d'Enregistrement Universel déposé auprès de l'AMF le 24 mai 2022, qui sont disponibles avec tous les communiqués de presse de la Société, le rapport financier semestriel de la Société pour la période de six mois se terminant le 30 juin 2022, et le communiqué de presse pour la période de trois mois se terminant le 30 septembre 2022, sur le site Internet de la Société (www.airfranceklm.com).

Relations Investisseurs

Frederic Kahane

Michiel Klinkers

Service de Presse

+33 1 41 56 56 00

frkahane@airfranceklm.com

Michiel.klinkers@airfranceklm.com

Mail.mediarelations@airfranceklm.com

Website: www.airfranceklm.com

AVERTISSEMENT

Ce communiqué de presse ne peut être diffusé, publié ou distribué, directement ou indirectement, aux États-Unis d'Amérique ou aux U.S. Persons, ou en Australie, au Canada en Afrique du Sud ou au Japon. La diffusion de ce communiqué de presse peut, dans certains pays, faire l'objet d'une réglementation spécifique et les personnes en possession de tout document ou autre information auxquels il est fait référence dans le présent communiqué doivent s'informer des éventuelles restrictions locales et s'y conformer. Tout manquement à de telles restrictions est susceptible de constituer une violation du droit des valeurs mobilières de la juridiction en question.

Aucune communication ni aucune information relative à l'offre des Obligations ou au Placement Simultané d'Actions ne peut être diffusée au public dans un pays dans lequel une obligation d'enregistrement ou d'approbation est requise. Aucune démarche n'a été entreprise ni ne sera entreprise dans un quelconque pays dans lequel de telles démarches seraient requises. L'émission par la Société ou la souscription des Obligations peuvent faire l'objet dans certains pays de restrictions légales ou réglementaires spécifiques ; ni Air France - KLM ni les Coordinateurs Globaux et Teneurs de Livre Associés n'assument une quelconque responsabilité au titre d'une violation par une quelconque personne de ces restrictions.

Le présent communiqué constitue une communication à caractère promotionnel et ne constitue pas un prospectus au sens du règlement (UE) 2017/1129, tel qu'amendé (le « **Règlement Prospectus** ») et du règlement (UE) 2017/1129 tel qu'intégré en droit national au Royaume-Uni en vertu de l'European Union (Withdrawal) Act 2018 (la « **LRUE** ») (le « **UK Prospectus Regulation** »). Le présent communiqué ne constitue pas et ne saurait être considéré comme constituant une offre au public à des personnes autres que des investisseurs qualifiés, ou une offre de souscription ou n'est pas destiné à solliciter l'intérêt du public en vue d'une opération par offre au public à des personnes autres que des investisseurs qualifiés dans une quelconque juridiction, y compris la France.

Les Obligations ont fait et feront uniquement l'objet d'un placement en France et hors de France (à l'exception des États-Unis d'Amérique, de l'Australie, du Canada, du Japon et toute autre juridiction où une procédure d'enregistrement ou une approbation serait requise par les lois et règlements applicables), uniquement auprès d'investisseurs qualifiés tels que définis au point (e) de l'article 2 du Règlement Prospectus et en conformité avec l'article L. 411-2, 1° du Code monétaire et financier et l'article 2 du UK Prospectus Regulation. Aucune offre au public en lien avec les Obligations ne sera faite dans un quelconque pays (y compris la France) à des personnes autres que des investisseurs qualifiés. Ce communiqué de presse ne constitue pas une recommandation sur l'émission des Obligations. La valeur des Obligations et des actions d'Air France - KLM est susceptible de diminuer ou d'augmenter. Les investisseurs potentiels sont invités à consulter un conseiller financier pour évaluer si un investissement dans les Obligations est adapté à leurs besoins.

Interdiction de toute offre à des investisseurs de détail (retail investors) dans l'Espace Économique Européen

Les Obligations ne sont pas destinées à être offertes, vendues ou autrement rendues disponibles à et ne doivent pas être offertes, vendues ou autrement rendues disponibles à tout investisseur de détail dans l'Espace Économique Européen.

Pour les besoins du présent communiqué :

(A) l'expression « investisseur de détail » (retail investor) désigne une personne entrant dans une (ou plusieurs) des catégories suivantes :

(i) un client de détail tel que défini au paragraphe (11) de l'article 4(1) de la Directive 2014/65/EU (telle qu'amendée, « **MiFID II** ») ; ou

(ii) un client au sens de la Directive (UE) 2016/97, telle qu'amendée (la « **Directive sur la Distribution d'Assurances** », à condition que ce client n'entre pas dans la catégorie de client professionnel tel que définie au paragraphe (10) de l'article 4(1) de MiFID II ; ou

(iii) une personne autre qu'un « investisseur qualifié » tel que défini dans le Règlement Prospectus, et

(B) l'expression « offre » inclut la communication de quelque manière et par quelque moyen que ce soit d'une information suffisante sur les termes de l'offre et des Obligations objet de l'offre afin de permettre à tout investisseur de décider d'acheter ou de souscrire des Obligations.

Par conséquent, aucun document d'informations clés (key information document) requis par le règlement (UE) 1286/2014, tel qu'amendé (le « **Règlement PRIIPs** ») pour l'offre ou la vente des Obligations ou pour leur mise à disposition auprès d'investisseurs de détail dans l'Espace Économique Européen n'a été ou ne sera préparé et, ainsi, l'offre ou la vente d'Obligations ou leur mise à disposition auprès

d'investisseurs de détail dans l'Espace Economique Européen pourrait constituer une violation du Règlement PRIIPs.

Interdiction de toute offre à des investisseurs de détail (retail investors) au Royaume-Uni

Aucune action n'a été entreprise ou ne sera entreprise pour offrir, vendre ou autrement rendre disponible les Obligations à tout investisseur de détail au Royaume-Uni (« **UK** »).

Pour les besoins du présent communiqué :

(A) l'expression « investisseur de détail » (retail investor) désigne une personne entrant dans une (ou plusieurs) des catégories suivantes :

(i) un client de détail tel que défini à l'article 2, point 8) du Règlement (UE) n° 2017/565, tel qu'il fait partie du droit national en vertu de la LRUE ; ou

(ii) un client au sens des dispositions du Financial Services and Market Act 2000, tel qu'amendé (« **FSMA** ») et de toute règle ou réglementation prise en application du FSMA pour mettre en œuvre la Directive sur la Distribution d'Assurances, lorsque ce client ne serait pas qualifié de client professionnel, tel que défini à l'article 2, paragraphe 1, point 8), du Règlement (UE) n°600/2014, dans la mesure où il fait partie du droit national en vertu de la LRUE ; ou

(iii) une personne autre qu'un « investisseur qualifié » tel que défini dans le Règlement Prospectus, dans la mesure où il fait partie du droit national en vertu de la LRUE, et

(B) l'expression « offre » inclut la communication de quelque manière et par quelque moyen que ce soit d'une information suffisante sur les termes de l'offre et des Obligations objet de l'offre afin de permettre à tout investisseur de décider d'acheter ou de souscrire des Obligations.

Par conséquent, aucun document d'informations clés (key information document) requis par le règlement (UE) n°1286/2014 tel qu' il fait partie du droit interne en vertu de la LRUE, tel qu'amendé (le « **Règlement PRIIPs du Royaume-Uni** ») pour l'offre ou la vente des Obligations ou pour leur mise à la disposition des investisseurs de détail au Royaume-Uni n'a été préparé et, par conséquent, l'offre ou la vente d'Obligations ou leur mise à disposition à tout investisseur de détail au Royaume-Uni pourrait constituer une violation du Règlement PRIIPs du Royaume-Uni.

Gouvernance des produits MiFID II/Marché cible : Clients professionnels et Contreparties éligibles - Uniquement pour les besoins du processus d'approbation du produit des producteurs, l'évaluation du marché cible des Obligations a mené à la conclusion que : (i) le marché cible des Obligations comprend les contreparties éligibles et clients professionnels, tels que définis par MiFID II ; et (ii) tous les canaux de distribution des Obligations à des contreparties éligibles et des clients professionnels sont appropriés. Toute personne offrant, vendant ou recommandant ultérieurement les Obligations (un « **distributeur** ») doit prendre en considération l'évaluation du marché cible faite par les producteurs. Cependant, un distributeur soumis à MiFID II est tenu de réaliser sa propre évaluation du marché cible des Obligations (en retenant ou en approfondissant l'évaluation du marché cible faite par les producteurs) et de déterminer les canaux de distributions appropriés.

France

Les Obligations n'ont pas été offertes ou cédées et ne seront ni offertes ni cédées, directement ou indirectement, au public en France, à des personnes autres que des investisseurs qualifiés. Toute offre ou cession d'Obligations ou distribution de documents d'offre en lien avec les Obligations n'a été et ne sera effectuée en France qu'à des investisseurs qualifiés tels que définis au point (e) de l'article 2 du Règlement Prospectus et en conformité avec l'article L. 411-2 1° du Code monétaire et financier.

Royaume-Uni

Le présent communiqué est adressé uniquement (i) aux personnes qui sont situées en dehors du Royaume-Uni, (ii) aux professionnels en matière d'investissement (*Investment Professionals*) au sens de l'article 19(5) du *Financial Services and Markets Act 2000 (Financial Promotion) Order 2005*, tel que modifié (l' « **Ordonnance** »), (iii) aux sociétés à forte valeur nette et les autres personnes auxquelles il peut être légalement communiquée, visées par l'article 49(2) (a) à (d) de l'Ordonnance (les personnes mentionnées aux paragraphes (i), (ii) et (iii) étant ensemble désignées comme les « **Personnes Habilitées** »). Les Obligations et, le cas échéant, les actions à remettre en cas d'exercice du droit à l'attribution/échange (les « **Valeurs Mobilières** ») sont uniquement destinées aux Personnes Habilitées et toute invitation, offre de contrat relative à la souscription, l'achat ou l'acquisition des Valeurs Mobilières ne peut être adressée ou conclue qu'avec des Personnes Habilitées. Toute personne autre qu'une Personne Habilitée doit s'abstenir d'utiliser ou de se fonder sur le présent communiqué et les informations qu'il contient.

Le présent communiqué ne constitue pas un prospectus approuvé par la Financial Conduct Authority ou par toute autre autorité de régulation du Royaume-Uni au sens de la Section 85 du *Financial Services and Markets Act 2000*.

États-Unis

Ce communiqué ne peut pas être diffusé, publié ou distribué à des *U.S. Persons*, aux États-Unis d'Amérique (y compris dans leurs territoires et dépendances, tout État des États-Unis d'Amérique et le district de Columbia). Ce communiqué de presse ne constitue pas une offre ou une sollicitation d'achat de titres financiers aux États-Unis d'Amérique ou à, ou pour le compte ou le bénéfice de, *U.S. Persons*. Les Obligations et les actions remises après conversion ou échange des Obligations mentionnées dans ce communiqué n'ont pas été et ne seront pas enregistrées au titre du *U.S. Securities Act de 1933*, tel qu'amendé (le « **Securities Act** »), ou du droit de l'un quelconque des États des États-Unis, et ne pourront être offertes ou vendues ou transférées aux États-Unis ou à, ou pour le compte ou le bénéfice de, *U.S. Persons* qu'à travers un régime d'exemption ou dans le cadre d'une opération non soumise à une obligation d'enregistrement au titre du *Securities Act* ou du droit des États susvisés et conformément au droit étatique des valeurs mobilières applicable.

Les valeurs mobilières d'Air France – KLM n'ont pas fait l'objet et ne feront pas l'objet d'un enregistrement au titre du Securities Act et Air France – KLM n'a pas l'intention de procéder à une offre au public de ces valeurs mobilières aux États-Unis ou à des *U.S. Persons*. Les termes utilisés dans ce paragraphe ont le sens qui leur est donné par la Regulation S du Securities Act.

Australie, Canada et Japon

Les Obligations n'ont pas été et ne seront pas offertes, vendues ou acquises en Australie, au Canada ou au Japon. Les informations contenues dans ce communiqué ne constituent pas une offre de valeurs mobilières en Australie, au Canada ou au Japon.

La diffusion de ce communiqué dans certains pays peut constituer une violation des dispositions légales en vigueur.

Pièce jointe

- | [20221116 - Air France-KLM announces the closing of bookbuilding on its offering of undated deeply subordinated bonds FR](#)